



PANDUAN PENGGUNAAN CAP NAMA PENGAMAL BERDAFTAR PROFESION KESIHATAN BERSEKUTU

1. PENGENALAN

Panduan ini bertujuan untuk menerangkan penggunaan cap rasmi dan memastikan keseragaman dalam penggunaannya oleh pengamal kesihatan bersekutu berdaftar dalam semua urusan rasmi yang berkaitan dengan amalan professional. Ia juga berfungsi sebagai salah satu instrumen untuk pengguna perkhidmatan dan orang awam mengenalpasti status pengamal tersebut. Penggunaan cap rasmi ini penting untuk menghalang penyalahgunaan identiti oleh individu yang tak bertanggungjawab yang mendakwa diri mereka sebagai pengamal berdaftar. Perkara ini merupakan satu kesalahan di bawah Seksyen 33 dan 35 [Akta Profesion Kesihatan Bersekutu 2016] dan tindakan undang-undang boleh diambil jika seseorang itu didapati bersalah. Nombor pendaftaran yang digunakan dalam cap rasmi akan memudahkan proses semakan status dan maklumat pendaftaran dengan Majlis Profesion Kesihatan Bersekutu Malaysia(MPKBM). Panduan ini telah mendapat kelulusan dalam mesyuarat MPKBM ke-9 yang berlangsung pada 26 Februari 2024.

2. FORMAT CAP RASMI

CONTOH 1 (B.M)	CONTOH 2 (B.I)
<p>Nama (HURUF BESAR) No. Pendaftaran(fon- Arial 8) Profesion/ Jawatan Jabatan Nama Organisasi / Alamat tempat kerja</p> <p>SHAH RIZAN BINTI MUHAMAD SADRI* MAHPC(DR)00001 Ahli Radiografi Diagnostik Jabatan Pengimejan Perubatan Hospital Sultan Ismail Johor Baharu, Johor</p> <p>*fon - saiz -10 - warna - biru</p>	<p>Name (CAPITAL LETTER) Registration No (font-Arial 8) Profession/Job Title Department Organisation Name / Workplace Address</p> <p>SHAH RIZAN BINTI MUHAMAD SADRI* MAHPC(DR)00001 Diagnostic Radiographer Medical Imaging Department Hospital Sultan Ismail Johor Baharu, Johor</p> <p>*font - size -10 - colour - blue</p>

3. NOMBOR PENDAFTARAN

Berikut adalah nombor pendaftaran mengikut profesion kesihatan bersekutu yang tersenarai dalam Jadual Kedua [Akta 774]:

BIL.	PROFESION	KOD PENDAFTARAN
1	AHLI AUDIOLOGI	MAHPC(AUD) XXXX
2	AHLI DIETETIK	MAHPC(DTN) XXXX
3	AHLI ENTOMOLOGI (KESIHATAN AWAM)	MAHPC(ENT) XXXX
4	AHLI FISIOTERAPI	MAHPC(PT) XXXX
5	AHLI FIZIK PERUBATAN	MAHPC(MP) XXXX
6	AHLI PEMAKANAN	MAHPC(NUTR) XXXX
7	AHLI PSIKOLOGI KLINIKAL	MAHPC(CP) XXXX
8	AHLI RADIOGRAFI DIAGNOSTIK	MAHPC(DR) XXXX
9	AHLI SAINS MAKMAL PERUBATAN	MAHPC(MLS) XXXX
10	AHLI TERAPI CARA KERJA	MAHPC(OT) XXXX
11	AHLI TERAPI PERTUTURAN – BAHASA	MAHPC(SLT) XXXX
12	AHLI TERAPI RADIASI	MAHPC(RT) XXXX
13	JURUTEKNOLOGI MAKMAL PERUBATAN	MAHPC(MLT) XXXX
14	JURUTEKNOLOGI PERGIGIAN	MAHPC(DT) XXXX
15	PEGAWAI KESIHATAN PERSEKITARAN	MAHPC(EHO) XXXX
16	PEGAWAI PENDIDIKAN KESIHATAN.	MAHPC(HEO) XXXX

4. PERTANYAAN

Sebarang pertanyaan berkenaan perkara ini boleh dirujuk kepada:

Majlis Profesion Kesihatan Bersekutu Malaysia

Aras 2, Blok A, Bangunan Chancery Place
Jalan Diplomatik 2, Presint 15 (Diplomatic)
62050 Putrajaya

Telefon : 03-88901011 Ext. 161/162/163/165

E-mel : mahpc@moh.gov.my

Website : <https://hq.moh.gov.my/alliedhealth/index.php/ms/>

Tarikh dikeluarkan : 2 Mei 2024